
ΣΤΗΡΙΞΗ από την ισπανική Προεδρία ανα-
μένεται να ζητήσει η Επιτροπή Αναφορών
της Ευρωβουλής προκειμένου να εξεταστεί
το θέμα απόδοσης των Βαρωσίων στους νο-
μίμους κατοίκους τους ως μέτρο οικοδό-
μησης εμπιστοσύνης και για την επίλυση
του Κυπριακού. Η πρόεδρος της Επιτροπής
Αναφορών Ερμίνια Μαζόνι, ευρωβουλευ-
τής του Λαϊκού Κόμματος, αναμένεται να
αποστείλει επιστολή προς την ισπανική Προ-
εδρία, η οποία αναλαμβάνει τα ηνία της ΕΕ
την 1η Ιανουαρίου 2010, διαδεχόμενη τη
σουηδική Προεδρία. 
Οι θετικές εξελίξεις ήταν αποτέλεσμα της
τοποθέτησης του δημάρχου της κατεχό-
μενης Αμμοχώστου Αλέξη Γαλανού ενώ-
πιον της Επιτροπής Αναφορών, ο οποίος πα-
ρουσίασε και ανέλυσε το πρόβλημα, υπο-
γραμμίζοντας ότι η Άγκυρα απέρριψε ακό-
μη και την πραγματοποίηση μελέτης για
μελλοντική ανοικοδόμηση της περιφραγ-
μένης πόλης. Πέραν της επιστολής, η Επι-
τροπής Αναφορών αναμένεται να προχω-
ρήσει σε δύο ακόμη κινήσεις: 
• Αποστολή αντιπροσωπείας στην Κύπρο
προκειμένου να διαπιστωθεί ότι η Τουρκία
δεν έχει διαφοροποιηθεί στο ζήτημα των
Βαρωσίων. Η Επιτροπή πάντως δεν πρό-
κειται να συντάξει νέα έκθεση, αλλά θα δια-
τηρήσει το περυσινό θετικό κείμενο, κα-
ταγράφοντας πάντως και τη σημερινή κα-
τάσταση. 
• Εάν δεν σημειωθεί καμιά πρόοδος τους
επόμενους μήνες, γίνονται σκέψεις για πα-
ραπομπή του θέματος της περιφραγμέ-
νης Αμμοχώστου στην ολομέλεια του Ευ-
ρωπαϊκού Κοινοβουλίου, κάτι πάντως που
εμπεριέχει και κινδύνους γενίκευσης της
συζήτησης επί του Κυπριακού και παρεί-
σφρησης άλλων θεμάτων, όπως αυτού της
«απομόνωσης» των Τ/κ.  

Η ευρωβουλευτής Ελένη Θεοχάρους σε δή-
λωσή της θεωρεί ότι η υπόθεση της Αμμο-
χώστου συνιστά ένα από τα σενάρια και
τις επιλογές που μπορεί να διεκδικήσει η
κυπριακή Κυβέρνηση, ώστε η Τουρκία να

μην περάσει την άλλη βδομάδα αλώβητη
από το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο. Η ευρω-
βουλευτής στηρίζει την πρωτοβουλία του
Δήμου Αμμοχώστου.

ΠΑΥΛΟΣ ΞΑΝΘΟΥΛΗΣ, ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ

ΣEIPA συναντήσεων με εκπροσώπους της τουρ-
κοκυπριακής κοινότητας έχει ο Δημοκρατικός Συ-
ναγερμός. Χθες η ηγεσίας είχε συνάντηση στην
Πινδάρου με το Φερντί Σογιέρ, ηγέτη του Ρεπου-
μπλικανικού Τουρκικού Κόμματος, σήμερα θα έχει
συνάντηση με τον Ντερβίς Έρογλου στα κατεχό-
μενα και την Κυριακή στο Λονδίνο ο Νίκος Ανα-
στασιάδης θα παρακαθίσει σε πρόγευμα εργα-
σίας με τον Ταλάτ. 

ΔΗΣΥ και ΡΤΚ επαναβεβαίωσαν τη
βούλησή τους για λύση του Κυπρια-
κού που να ανταποκρίνεται στις προσ-
δοκίες του κυπριακού λαού και να βα-
σίζεται στη διζωνική δικοινοτική ομο-
σπονδία με πολιτική ισότητα όπως
αυτή έχει καθοριστεί από τα Ηνωμένα Έθνη, με
μια διεθνή προσωπικότητα, μια κυριαρχία, μια υπη-
κοότητα.

Μετά τη συνάντηση ο πρόεδρος του ΔΗΣΥ ανέ-
φερε ότι οι αντιπροσωπείες των δυο κομμάτων
συμφώνησαν όπως συνεχίσουν να υποστηρίζουν
τους ηγέτες των δυο κοινοτήτων και να τους εν-
θαρρύνουν να εργαστούν ακόμα πιο σκληρά ώστε
το συντομότερο να εξευρεθεί μια λύση. Ο Ν. Ανα-
στασιάδης σημείωσε ότι το κόμμα του στηρίζει την
εντατικοποίηση του διαλόγου που θα δώσει την
ευκαιρία να διαφανούν οι προοπτικές για λύση του

Κυπριακού. 
Ο Φερντί Σογιέρ ανέφερε ότι το κόμμα του στη-

ρίζει λύση  στη βάση διζωνικής δικοινοτικής ομο-
σπονδίας. Το ΡΤΚ επανέλαβε θέλει λύση του Κυ-
πριακού το συντομότερο δυνατόν, αλλά σε σχέση
με τις πληροφορίες για εντατικοποίηση του δια-
λόγου επιφυλάχθηκε να τοποθετηθεί αφού ενη-
μερωθεί για τις εξελίξεις και αφού τις αξιολογή-
σει. 

Ο κ. Σογιέρ εξέφρασε την πεποί-
θηση οι «εκλογές» στα κατεχόμενα
τον Απρίλιο του 2010 να μην επηρε-
άσουν τη διαδικασία των απευθείας
συνομιλιών. Υπέδειξε ότι οι προσπά-
θειες θα πρέπει να επικεντρωθούν

στην εξεύρεση λύσης πριν από τη διαδικασία του
Απριλίου και θύμισε ως καλό παράδειγμα πως οι
διαπραγματεύσεις συνεχίστηκαν όταν διεξήχθη-
σαν εκλογές στην Κυπριακή Δημοκρατία.  

Σε παρέμβασή του ο Ν. Αναστασιάδης εξέφρασε
την άποψη ότι οι λεγόμενες εκλογές στα κατεχό-
μενα είναι ένα ορόσημο που δεν μπορεί παρά να
ληφθεί υπόψη. Διευκρίνησε ωστόσο ότι αυτό δεν
σημαίνει ότι θα πρέπει να εξαντλούνται τα χρονι-
κά περιθώρια μέσα σε χρονοδιαγράμματα σε σχέ-
ση με κάποια γεγονότα που μπορεί να επηρεά-
σουν την όλη διαδικασία των διαπραγματεύσεων.

ΤO ΑΚΕΛ ψήλωσε τους τόνους
της αντιπαράθεσης με το Δημο-
κρατικό Συναγερμό για την πα-
ρουσία στρατού στην Κύπρου και
την Συνθήκη της Λισαβόνας.
Ανταπέδωσε τα πυρά στην αντι-
πολίτευση χρησιμοποιώντας
σκληρή γλώσσα, δείχνοντας και
μια διάθεση να συντηρήσει αυ-
τή τη σύγκρουση αφήνοντας κα-
τά μέρους τις διαφωνίες με τους
εταίρους του, αφού επέλεξε να
προσπεράσει τις δικές τους θέ-
σεις για υποβολή ένταξη στο Συ-
νεταιρισμό για την Ειρήνη. 

Το ΑΚΕΛ κατα-
λόγισε στο ΔΗΣΥ
φιλονατοϊκά
σύνδρομα, ερω-
τοτροπίες με το
ΝΑΤΟ και ανά-
συρση από τα
συρτάρια του
πολυσυζητημέ-
νου θέματος της
ένταξης στο Συ-
νεταιρισμό για
την Ειρήνη, ελ-
λείψει επιχειρη-
μάτων. Ο εκπρό-
σωπος Τύπου
Σταύρος Ευαγόρου υπέδειξε ότι
ο λαός ψήφισε τον πρόεδρο Χρι-
στόφια που δεσμεύθηκε να ερ-
γαστεί για λύση και βασικό στοι-
χείο της λύσης είναι η αποστρα-
τιωτικοποίηση. Ξαφνική αλλαγή
της στάσης στις συνομιλίες, εκτι-
μά το ΑΚΕΛ, αδυνατίζει τη δια-
πραγματευτική δυνατότητα σε
σχέση με τη μη αποδοχή εγγυή-
σεων και τη μη παρουσία στρα-
τών στην χώρα μας. 

Το ΑΚΕΛ καταλογίζει στο ΔΗΣΥ
προσπάθεια να δημιουργήσει
ρήξη στο εσωτερικό μέτωπο ανα-
δεικνύοντας το Συνεταιρισμό για
την Ειρήνη και την «καινοφανή
θέση ενάντια στην αποστρατιω-
τικοποίηση της Κύπρου μετά τη
λύση». Κάλεσε το ΔΗΣΥ και με τη
γενική αναφορά άλλες πολιτικές

δυνάμεις -απέφυγε την ονομα-
στική αναφορά σε ΔΗΚΟ και
ΕΔΕΚ- να αρθούν στο ύψος των
περιστάσεων, να αναλογιστούν
ο καθένας τις δικές τους ξεχω-
ριστές πολιτικές ευθύνες και να
επικεντρωθούν στον εθνικό στό-
χο που είναι η επίλυση του Κυ-
πριακού. 

Σκληρή ήταν η απάντηση που
έδωσε η Πινδάρου. Ο εκπρόσω-
πος Τύπου του ΔΗΣΥ προέτρεψε
το ΑΚΕΛ να καταλάβει ότι δεν
μπορεί από τη μια να μιλά για ενό-
τητα και από την άλλη με τη με-

γαλύτερη ευκο-
λία να χαρακτη-
ρίζει την όποια
δ ι α φ ο ρ ε τ ι κ ή
άποψη ως πλήγ-
μα στο εσωτερι-
κό μέτωπο. Εκτός
και εάν θεωρούν
ότι ενότητα ση-
μαίνει υπακοή
όλων στις απο-
φάσεις του
ΑΚΕΛ, ανέφερε ο
Χ. Γεωργιάδης
σημειώνοντας
ότι ο ΔΗΣΥ έχει

μια ξεκάθαρη θέση: Άλλο η απο-
χώρηση του κατοχικού στρατού
και άλλο η ύπαρξη μετά τη λύ-
ση μίας μικρής μικτής επαγγελ-
ματικής στρατιωτικής δύναμης
που θα επιτρέπει στη Ενωμένη
Κυπριακή Δημοκρατία να μετέ-
χει αποτελεσματικά στις Ευρω-
παϊκές Δομές Άμυνας και Ασφά-
λειας.  Ο ΔΗΣΥ υποστηρίζει ότι
έτσι θα δημιουργηθούν οι προ-
ϋποθέσεις για απαλλαγή από τον
αναχρονισμό των ξένων εγγυή-
σεων ασφάλειας και ότι ο ΣγτΕ
θα ενίσχυε αυτή τη προοπτική.
Υποστήριξε ότι δεν πρέπει οι δογ-
ματισμοί του ΑΚΕΛ να αποστε-
ρούν από την Κύπρο αυτές τις ευ-
καιρίες και διερωτήθηκε πότε ο
πρόεδρος έθεσε το θέμα στο
Εθνικό Συμβούλιο.   
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Ο ΓΓ  TOY ΑΚΕΛΑντρος Κυπριανού άνοιξε πόρ-
τα για συζήτηση των προτάσεων που ο πρόε-
δρος κατέθεσε στο τραπέζι των διαπραγμα-
τεύσεων, οι οποίες προκάλεσαν τις έντονες
αντιδράσεις των κομμάτων. Προανήγγειλε από
το στούντιο της κρατικής τηλεόρασης ότι όλα
τα ζητήματα είναι ανοιχτά για συζήτηση και
θα απασχολήσουν το Εθνικό Συμβούλιο. Απέ-
κλεισε όμως εμφατικά αλλαγή της πρότασης
για την εκ περιτροπής προεδρία, επιμένοντας
ότι είχε γίνει αποδεχτή κι από τους προηγού-

μενους προέδρους. Αντέκρουσε την κριτική
που δέχεται ο πρόεδρος, σημειώνοντας πως
ενημέρωση έγινε εδώ και καιρό και διερωτή-
θηκε γιατί τόσο καθυστερημένη αντίδραση.
Υπέδειξε πως κάποια κόμματα όταν ενημε-
ρώθηκαν απάντησαν πως δεν θέλουν να πουν
άποψη αφού διαφωνούν επί της ουσίας. Ο ηγέ-
της του ΑΚΕΛ υποστήριξε ότι ο πρόεδρος ενη-
μέρωσε όλα τα κόμματα πλην των Οικολόγων
για την υποβολή της πρότασης για τη σταθμι-
σμένη ψήφο και ζήτησε τις απόψεις τους χω-

ρίς να τις λάβει. Ανέφερε ότι το κόμμα είναι
υποχρεωμένο να επικαλείται τον Τάσσο Πα-
παδόπουλο για την εκ περιτροπής γιατί η πρό-
ταση περιλαμβάνεται στην κωδικοποίηση του
2005 και στις προτάσεις που δόθηκαν στο βοη-
θό γενικό γραμματέα των Ηνωμένων Εθνών.  

Ο Άντρος Κυπριανού επεσήμανε ότι οι ώρες
είναι κρίσιμες γι’ αυτό και απαιτείται ψυχραι-
μία, εμπιστοσύνη προς τον πρόεδρο της Δη-
μοκρατίας και στήριξη των προσπαθειών του
για εξεύρεση λύσης.  

ΣΤΗΝ ΚΥΠΡΟ ΓΙΑ ΕΓΚΑΙΝΙΑ 
Η ΟΜΑΔΑ ΤΩΝ ΠΡΕΣΒΥΤΕΡΩΝ
ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑ από την Ομάδα των Πρεσβυτέρων που
θα αποτελείται από τους Desmond Tutu, Jimmy Carter και
Lakhdar Brahimi, θα επισκεφθεί την Κύπρο για τα εγκαί-
νια του νέου Κυπριακού Κέντρου για ΜΜΕ, που στηρίζε-
ται από το Αναπτυξιακό Πρόγραμμα του ΟΗΕ (UNDP -
ACT). 
Τα εγκαίνια θα πραγματοποιηθούν στις 9 Δεκεμβρίου. 
Σύμφωνα με ανακοίνωση του UNDP, σκοπός της επίσκε-
ψης των Πρεσβύτερων στην Κύπρο θα είναι «να προσφέ-
ρουν τη στήριξή τους σε άτομα και οργανώσεις που επι-
θυμούν να οικοδομήσουν μεγαλύτερη εμπιστοσύνη και
διάλογο ανάμεσα στις κοινότητες στο νησί». 
Αναφέρει επίσης ότι το Κέντρο ΜΜΕ στοχεύει στη δημι-
ουργία ενός πιο ζωντανού και ποικίλου δημοσιογραφι-
κού τοπίου μέσα από τη δουλειά του με την κοινωνία των
πολιτών, επιθυμώντας παράλληλα να ενθαρρύνει το διά-
λογο για τη συμφιλίωση.

Ο Ερντογάν
να δει τα του
οίκου του
«Ο κ. Ερντογάν είναι ο τε-
λευταίος που δικαιούται
να ασκεί κριτική. Θα πρέ-
πει πρώτα να δει τα του οί-
κου του». Αυτή τη θέση
διατύπωσε ο επίτροπος
Ευρωπαϊκών Υποθέσεων
του ΔΗΣΥ Τάσος Μητσό-
πουλος με αφορμή τις
αντιδράσεις του Τούρκου
πρωθυπουργού στο δη-
μοψήφισμα στην Ελβετία.
Ο συναγερμικός αξιωμα-
τούχος υπογράμμισε πως
την ίδια ώρα που ο κ.
Ερντογάν καταγγέλει το
αποτέλεσμα του δημοψη-
φίσματος στην Ελβετία, ο
τουρκικός στρατός κατο-
χής αρνείται στον επίσκο-
πο Καρπασίας να λειτουρ-
γήσει στα κατεχόμενα, το
ιστορικό μοναστήρι του
Αποστόλου Ανδρέα -ιερό
προσκύνημα για χριστια-
νούς και μουσουλμάνους-
κινδυνεύει με άμεση κα-
τάρρευση, εκατοντάδες
ναοί, μοναστήρια και κοι-
μητήρια παραμένουν συ-
λημένοι και βεβηλωμέ-
νοι. 
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Μόνο η εκ περιτροπής δεν αλλάζει 

Τρία θετικά βήματα από την τοποθέτηση Γαλανού στην Επ. Αναφορών

Σειρά συναντήσεων του ΔΗΣΥ
με Σογιέρ, Έρογλου και Ταλάτ
Διζωνική δικοινοτική ομοσπονδία η ζητούμενη λύση

Δηκτική απάντηση
από Χάρη Γεωργιάδη

Στήριξη προς 
τους δύο ηγέτες Να τεθεί στον γ.γ. από τον πρόεδρο

Ο ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ του ΚΣ ΕΔΕΚ Γιώργος Βαρ-
νάβα απηύθυνε έκκληση στην Τουρκία
να προχωρήσει άμεσα στην επιστροφή
της πόλης της Αμμοχώστου στους νό-
μιμους κατοίκους της σεβόμενη το ψή-
φισμα 550 του Συμβουλίου Ασφαλεί-
ας του ΟΗΕ και τη συμφωνία υψηλού
επιπέδου Κυπριανού-Ντενκτάς. 
Με αφορμή την παρουσία του Δημοτι-
κού Συμβουλίου Αμμοχώστου ενώπιον
της Επιτροπής Αναφορών του Ευρω-
παϊκού Κοινοβουλίου στις Βρυξέλες, ο

κ. Βαρνάβα κάλεσε επίσης τον πρόε-
δρο της Δημοκρατίας να θέσει άμεσα,
ξανά στον γενικό γραμματέα του ΟΗΕ
το θέμα της Αμμοχώστου με την οποία
να θέτει τον γ.γ. του ΟΗΕ ενώπιον των
ευθυνών του για την υλοποίηση των
ψηφισμάτων του οργανισμού, του οποί-
ου προΐσταται. Ο βουλευτής της ΕΔΕΚ
κάλεσε ακόμα την ισπανική Προεδρία,
που θα αρχίσει την 1η Ιανουαρίου, να
υλοποιήσει το συμπέρασμα της Επι-
τροπής Αναφορών.

Θέμα Βαρωσίων και επί 
ισπανικής Προεδρίας

Τελεσίγραφο Μάριου Καρογιάν
προς στελέχη για συμμόρφωση
ΤΗΣ ΑΝΔΡΟΥΛΑΣ ΤΑΡΑΜΟΥΝΤΑ

Η τελευταία κίνηση πριν από την
τελευταία πράξη για την κρίση
στο Δημοκρατικό Κόμμα έγινε

χθες από τον Μάριο Καρογιάν. Απηύθυ-
νε ύστατη προειδοποίηση προς τους ανώ-
τατους αξιωματούχους που διαφώνη-
σαν, για συμμόρφωση προς την απόφα-
ση του Εκτελεστικού Γραφείου που λή-
φθηκε πριν από δύο βδομάδες. Αναμέ-
νει κινήσεις και ενέργειες, διαφορετικά
αφήνεται να νοηθεί ότι θα «πέσουν κε-
φάλια». Το επόμενο τριήμερο είναι
άκρως κρίσιμο για το Δημοκρατικό Κόμ-
μα, την ενότητα και την πορεία του ως
έχει σήμερα. Ο πρόεδρος του ΔΗΚΟ πα-
ρουσιάζεται αποφασισμένος να προβεί
σε καρατομήσεις και πιο πιθανές μέρες
για αποφάσεις είναι η Παρασκευή ή το
Σάββατο. Σήμερα θα αναμένει τις αντι-
δράσεις και «διορθωτικές κινήσεις», οπό-
τε απομένει το αμέσως επόμενο 48ωρο
για να πει την τελευταία λέξη, αφού την
προσεχή Δευτέρα αναχωρεί εκτός Κύ-
πρου και επιστρέφει την Πέμπτη. Τις τε-
λευταίες μέρες ο δηκοϊκός πρόεδρος
αποδύθηκε σε βολιδοσκοπήσεις προ-
θέσεων στελεχών και μελών για την κρί-
ση που υποβόσκει. Η απόφασή του βα-
σίζεται σε ό,τι συναπεκόμισε ως αντί-
δραση στην εσωκομματική κρίση, τονί-
ζουν όσοι τον γνωρίζουν καλά. Στο εδώ-
λιο στήνουν κατά κύριο λόγο τον αν. πρό-
εδρο του κόμματος Γιώργο Κολοκασίδη
-χωρίς να αποκλείεται αυτός να είναι ο
πρώτος που θα «θυσιαστεί- και κατά δεύ-
τερο τους άλλους αξιωματούχους Ν. Πα-
παδόπουλο, Κ. Κενεβέζο και Ζ. Κουλία.
«Υπάρχει ιεράρχηση λαθών», σημείω-
ναν στελέχη του περιβάλλοντος Καρο-
γιάν και εξαιρούσαν από το όλο σκηνι-
κό τον Α. Αγγελίδη. Η εξήγηση που έδι-
νε η πηγή ως προς το γιατί τώρα η αντί-
δραση Καρογιάν, είναι ότι αντιλήφθηκε

πως δεν είχε άλλο περιθώριο καθώς έχα-
νε το κόμμα μέσα από τα χέρια του και
η επόμενη κίνηση δεν θα ήταν άλλη από
την προκήρυξη εκλογικού συνεδρίου. 

Η χθεσινή παρέμβαση που έγινε διά
στόματος του εκπροσώπου Τύπου Φώ-
τη Φωτίου ξάφνιασε πολλά στελέχη που
ανέμεναν ότι η επιλεγείσα σιωπή από
τους διαφωνούντες θα λειτουργούσε
εκτονωτικά στην κρίση. Οι διαφωνού-
ντες προτίμησαν να μην αντιδράσουν
αμέσως. Το γάντι που έριξε ο Μ. Καρο-
γιάν τους προβληματίζει και τους θλίβει,
όπως υποστήριζουν φίλα προσκείμενα
στελέχη. Εκτιμούν ότι η σιωπή τους δεν
αξιοποιήθηκε, παρά το γεγονός ότι λει-
τούργησε υπέρ της κομματικής ενότη-
τας ενώ τώρα επιχειρείται ο εξευτελι-
σμός τους. Το μόνο σίγουρο είναι ότι δεν
πρόκειται να δεχθούν την όποια από-
φαση αμαχητί. Πάντως δεν απουσιάζουν

και οι φωνές που χρεώνουν στο ΑΚΕΛ και
το Προεδρικό πίεση προς τον Μ. Καρο-
γιάν για οριστικό ξεκαθάρισμα στο ΔΗΚΟ
πριν από την ώρα για καθοριστικές απο-
φάσεις στο Κυπριακό και τα ευρωτουρ-
κικά. 

Στη δήλωσή του ο Φώτης Φωτίου ση-
μείωνε πως κάποια στελέχη που μειο-
ψήφησαν στο Εκτελεστικό Γραφείο, αντέ-
δρασαν και με δημόσιες δηλώσεις τους
εκδήλωσαν ανυπακοή. Υποδείκνυε ότι
παρ’ όλο που έχουν περάσει 16 μέρες
δεν υπήρξε από μέρους τους  ουδεμία
δήλωση ή κίνηση σεβασμού της από-
φασης του Εκτελεστικού Γραφείου και
κατ’ επέκταση της δημοκρατικής αρ-
χής της πλειοψηφίας. Και προειδοποι-
ούσε ότι: «Ο πρόεδρος του κόμματος,
ως εγγυητής της ενότητας και της συ-
νοχής του κόμματος και ως θεματοφύ-
λακας των αποφάσεων και της δημο-

κρατικής του λειτουργίας, έδωσε αρκε-
τό χρόνο και κατέβαλε κάθε προσπάθεια
χωρίς οποιαδήποτε μέχρι αυτή τη στιγ-
μή ανταπόκριση. Ευχόμαστε, έστω και
την υστάτη, να υπάρξουν ενέργειες και
κινήσεις από αυτά τα στελέχη που θα
στηρίζουν την ενότητα και τη συνοχή του
κόμματος και θα αποκαθιστούν την πο-
λιτική του αξιοπιστία».

O κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος του
ΔΗΚΟ Ανδρέας Αγγελίδης σε δήλωσή
του στον «Φ» επεσήμανε: «Αν μπορού-
σα να μιλήσω εξ ονόματος όλου του κόμ-
ματος θα έλεγα ότι το Κυπριακό και οι
κίνδυνοι που ελλοχεύουν θα πρέπει να
αφήσουν κατά μέρους την οποιαδήπο-
τε διαφωνία εάν υπήρξε πειθαρχία ή
απειθαρχία στην απόφαση του κόμμα-
τος».  

Ο βουλευτής Ζαχαρίας Κουλίας επε-
σήμανε ότι η δήλωση θυμίζει μαντείο
των Δελφών. «Εάν είχε τηλέφωνο η Πυ-
θία», υπέδειξε δηκτικά, «θα της ζητού-
σα να δώσει ερμηνεία στο χρησμό που
θυμίζει και τάφο του αγίου Νεοφύτου.
Μόνο έτσι θα μπορούσε κάποιος να βρει
άκρη». 

Ευχή Φωτίου έστω και
την υστάτη  να υπάρξουν
ενέργειες και κινήσεις

Καρατομήσεις για τέσσερις 
εξυφαίνονται στα κομματικά

παρασκήνια 

Κρίσιμο τριήμερο για την κομματική συνοχή του Δημοκρατικού Κόμματος

Σύγκρουση μεγατόνων
ΑΚΕΛ-ΔΗΣΥ με ουρά …

Ο Ευαγόρου απέδωσε φιλονατοϊκά σύνδρομα στην Πινδάρου

Στη Μαδρίτη
ο Αιμιλίου
Ο γενικός διευθυντής του
Υπουργείου Εξωτερικών
πρέσβης Νικόλαος Αιμι-
λίου μετέβει στη Μαδρί-
τη όπου σήμερα και αύ-
ριο θα έχει πολιτικές δια-
βουλεύσεις στο ισπανικό
Υπουργείο Εξωτερικών. 
Κατά την παραμονή του
στη Μαδρίτη, ο κ. Αιμιλί-
ου θα έχει συναντήσεις
για να συζητήσει ευρω-
παϊκά θέματα, περιλαμ-
βανομένων θεμάτων ΕΕ-
Τουρκίας. 

ΤO EYPΩΠAΪKO Κόμμα εκτιμά ότι
αν ο πρόεδρος της Δημοκρατίας
Δημήτρης Χριστόφιας συνεχίσει
την πολιτική του στις συνομιλίες,
αυτή ενδεχομένως να φέρει κατα-
στροφικά αποτελέσματα στην υπό-
θεση της Κύπρου.

Σε ανακοίνωσή του, το ΕΥΡΩΚΟ
αναφέρει ότι η πολιτική του προέ-
δρου Χριστόφια, «η οποία χαρα-
κτηρίζεται όπως ο ίδιος έχει πει από
ευελιξία, η πολιτική των “γενναί-

ων προ-
σφορών”
προς την
τουρκική
π λ ε υ ρ ά ,
όχι μόνο
δεν έφερε

αποτελέσματα αλλά έχει αποθρα-
σύνει την τουρκική πλευρά και τις
έχει στρώσει το χαλί παντού».

Το προσχέδιο συμπερασμάτων
της σουηδικής Προεδρίας και τώ-
ρα η έκθεση του γ.γ. του ΟΗΕ για
την ανανέωση της θητείας της
UNFICYP απαλλάσσει την Τουρκία
από κάθε ευθύνη, θωπεύει την κα-
τοχή, εκθειάζει τα κατοχικά στρα-
τεύματα και βάζει την ελληνοκυ-
πριακή πλευρά στην γωνιά.

Καταλήγοντας, το ΕΥΡΩΚΟ καλεί
τον πρόεδρο Χριστόφια, «έστω και
την υστάτη να προβληματιστεί και
να αναθεωρήσει την πολιτική του».

«Καταστροφική
η πορεία που
ακολουθείται»

Το ΕΥΡΩΚΟ
για χειρισμούς
Χριστόφια

04ph_SPOT_031209_@  02-12-09  9:38 ÌÌ  ™ÂÏ›‰·1


	01ph_COLOR_031209_@
	02ph_SPOT_031209_@
	03ph_COLOR_031209_@
	04ph_SPOT_031209_@
	05ph_BLACK_031209_@
	06ph_BLACK_031209_@
	07ph_COLOR_031209_@
	08ph_SPOT_031209_@
	09ph_COLOR_031209_@
	10ph_SPOT_031209_@
	11ph_SPOT_031209_@
	12ph_COLOR_031209_@
	13ph_SPOT_031209_@
	14ph_COLOR_031209_@
	15ph_BLACK_031209_@
	16ph_BLACK_031209_@
	17ph_SPOT_031209_@
	18ph_COLOR_031209_@
	19ph_SPOT_031209_@
	20ph_COLOR_031209_@
	21ph_COLOR_031209_@
	22ph_SPOT_031209_@
	23ph_COLOR_031209_@
	24ph_SPOT_031209_@
	25ph_BLACK_031209_@
	26ph_BLACK_031209_@
	27ph_COLOR_031209_@
	28ph_SPOT_031209_@
	29ph_COLOR_031209_@
	30ph_SPOT_031209_@
	31ph_SPOT_031209_@
	32ph_COLOR_031209_@
	33ph_SPOT_031209_@
	34ph_COLOR_031209_@
	35ph_BLACK_031209_@
	36ph_BLACK_031209_@
	37ph_SPOT_031209_@
	38ph_COLOR_031209_@
	39ph_SPOT_031209_@
	40ph_COLOR_031209_@



